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Panie Prezydencie, dla oceny skuteczności działań anty smogowych w Rybniku, konieczna i celowa byłaby odpowiedź Władz Subregionu
Południowego Związku Miast i Gmin (Pan Prezydent Kuczera jest aktualnie jej Przewodniczącym), ile w ostatnich pięciu latach zostało
zlikwidowanych tzw kopciuchów w danych gminach i za jaką kwotę dofinansowania w tym dofinansowanie z funduszy zewnętrznych ( z poza
budżetu gminy).
Wartość dofinansowania winna obejmować również kwoty przeznaczone na termomodernizację w rozbiciu na wymianę źródła ciepła oraz
ocieplenie. Dodatkowo rozbicie tej statystyki na budownictwo indywidualne i pozostałe byłoby dobrym materiałem do analizy skuteczności
wydawania funduszy na walkę z niską emisją .
 
                                                Andrzej Wojaczek
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